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PROTOKOL Nr VIl2011
obrad VI sesji Rady Miejskiej Ostrzeszfw

odbytej w dniu 16 lutego 2011 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiei 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%)-

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porz4dek posiedzenia

Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad
Przedstawienie porz4dku obrad VI sesji Rady Miejskiej
Wyb6r sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej
Przyjgcie protokolu V sesji Rady Miejskiej
Informacj a Przewodniczqcego Rady Miej skiej o dzialaniach podej mowanych

w okresie migdzy sesjami
Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadahw poprzednim okresie

ztrylaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
Interpelacje i zapytania radnych
Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i so*tys6w

Podjpcie uchwal w sprawie:
a) tWruzenia zgody na utwo rzen\e na terenie gminy Ostrzeszow podstre& L6dzkiej

Specjalnej Streff Ekonomicznej (m l2/20ll)
b) ptwolania przedstawicieli Miasta i Gminy Ostrzesz6w w Zwiqzku Miast Polskich

(nr 10/2011)
c) iowolania przedstawicieli Miasta i Gminy Ostrzeszow w Stowarzyszeniu Wielko-

polski Osrodek Ksztalcenia i Studiow Samorzqdowych w Pozanniu (nr 1ll20l1)
d) zmiany uchwaly Nr )ilVl 13/2003 Rady Miejskiej Ostrzeszow z dnia 30 grudnia

2003 roku w sprawie utworzenia i przyjgcia Statutu Zwiq,zku Gmin Zlewn Gornej

Baryczy (nr 13/2011)
e) powolania Komisji Inwentaryzacyjnej (nr 8/2011)

f) ustalenia nazwy ulicy we wsi Olszyna (nr 300/2010)

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
I 1. Sprawy r6me i informacje
12. Zakoficzenie

ek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl

obrady VI sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal-

ewodnic z6cy Rady Miej skiej przedstawil

porz4dek obrad, ktory radni otrzymali.

@ady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Aleksandra

Iozefiak a na sekretarza obrad dzi siej szej sesj i -

Radny Aleksander J6zefiak wyrazll zgodQ na kandydowanie.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glosow ,,2a") wybrala radnego Aleksandra

J6zefiaka sekretarzem obrad \II sesji Rady Miejskiej.
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Do p-ktu 4-go Przviecie orotokolu z V sesii Rndv Mieiskiei
Radny Jan G6ra - sekretarz obrad V sesji Rady Miejskiej
zglosila wniosek o przy'jAcie protokolu z V sesji.

Rada Miejska jednoglo$nie (20glosow ,,zt') przyjela zgloszony
wniosek.
Wniosek stanowi z-alqcznk do protokolu.

Do p-ktu $.go lnformacia Przervodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanych w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjg.
Informacja stanowi zatqcznik do protokolu.

Do p-ktu Gfo Informacia Burmistrza Miasta i Gminv z realizacii zadafi
w noorzednim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Rady Mieiskiei
Mariusz Witek * Burmi strz przedstawil powyzsz4 infiormacje.
Informacja stanowi zaN1cznrk do protokolu.

Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zapvtania radnvch
Radny Zbigniew Kajser nawiqZujec do pisrna zlo2onego w dniu 3 lutego
2011roku dotycz4cego zadan inwestycyjnych na drogach i chodniakach
potozonych na gruntach nie bqdqcych wlasnoSciq gminy, ponawia pytanie

o ewentualne realizacjg prac wraz z prosbq o rozszerzenie odpowiedzi
o informacje nt. okresu realizacJi, zgodnie z dokumentacj4 przechowywan4
przez \Urz4d Miasta i Gminy, wiedzn posiadan4 przez Burmistrza oraz
pracownikow Wydzialu Inwestrycji i Gospodarki Komunalnej.
Zatqcznk do protokotu pismo radnego.
Zalqcznik do protokolu artykul zCzast Ostrzeszowskiego z dnia 16 lute-
go.201l roku.
Zapytuje:
- dlaczego mieszkat'rcy wsi Olszyna nie zostali powiadomieni o mozliwoSci

publicznej dyskusji nt. zrnian w studium uwamnkowafi i kierunkow zagos-
podarowania przestrzennego w dniu 12 stycznia br.w drodze kurendy,

- dlaczego lBurmistrz nie zablokowal sprzedazy gruntow na cele budowni-
ctwa mieszkaniowego wiedz4c o przebuiegtu drogi ekspresowej juz w1993
rolar. Czy odpowiedzialny zataki stan poniesie konsekwencje,

- co zrobi4 mieszkaricy, klorzy nie bedq mieli wyjazdu ze swoich posesji.

Wnosi o odpowiedi, na pismie.
Radny Ryszard Szymafski w imieniu rodzic6w matych dzieci, kl6rzy
zglaszajquwagi dotyczqce braku dyzuru pediatry w soboty i niedziele.
Zapytujejak wyglqda na terenie Ostrzeszowa zapewnienie opieki medycznej

w nagtych prrypadkach, tj. wymioty, gor4czka.
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy zglaszawniosek z zebrah
sprawozdawczo-wyborczych soltys6w dotycz4cy braku dyzurow lekarzy
weterynarii w soboty i niedziele.

Do p-ktu &so Zapvtania i wnioski nruewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Andrzej Malachifiski - soltys wsi Szklarka My$ln. Zglaszazly stan dr6g
gminnych gruntolvych szczegillnie podczas roztopow w miejscowoSci
Szklarka MySln.
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Zygmunt Lizakowski - sottys wsi Kochlowy a lraca uwagQ na niebez-

pieczny lewoskrgt z drogi krajowej nr 1l do miejscowoSci Kochlowy
(ad4c z Ostrowa Wlkp. do Kqpna). Podczas ostatniego remontu iezdni
nie wykonano odpowiedniego zjazdu, a wystarczai4ca ilo6i miejsca na

skrzyzowaniu umozliwia takie uregulowanie ruchu. Prosi o zwrocenie sig

z odpowiednim wniosekiem do zarz4dcy drogi
W zrviq.zku z podtapianiem drog w miejscowo$ci Kochlowy, niedroznymi
i w wielu miejscach pozarastanymi rowami, prosi o zwigkszenie naklad6w

finansowych na poprawQ takiego stanu drog.

Na obrady sesji prrybylaradna Miroslawa Modrzyt'rska.

Wieslaw Olejnik - sottys wsi Turze zwraca uwagg rn zly stan poboczy drog
gruntowych w miejscowoSci Turze, gdne woda pomywa nawieziony w ze-

szbm roku gruz i szlakg. W nryiqzku z tym zglasza potrzebq wykonania
dywanika odprowadzenia wody.
Jan Pigtak - soltys wsi Siedlik6w prosi o za\ohenie o$wietlenia na przy'
stanku autobusowym p''zy drodze do Przdborowa, ktory jest calkowicie
nieoSwietlony i przezto niebezpieczny dla os6b z niego korzystajqcych.
Zglasza fatalny stan dr6g: powiatowej do Pnedborowa (pozalewane
przepusty, niedro2ne rowy) oraz gminnych - drogi nieutwardzone, wigc
woda !rymywa grunt, potrzeba nawiezienia kamienia Qraz naprawy
zerwanych przepustow na wjezdzie do Siedlikowa). W zwiq&ku ztym
prosi o wizfe stosownej Komisji Rady Miejskiej.
Mieczyslaw M4dry - Przewodnicz4cy Dzielnicy nr 4 zapyfile co z odpo-
wiedziami na wnioski skladane do budzetu zar6wno z daelnic, jak i so-
lectw. Burmistrz Stanislaw wabnic odpowiedzia I na piSmie, 2e takie
odpowiedzi nie bgdA udzielane, jednak zainteresowani powinni uzyskac
informacjQ co dalej zich postulatami.

Do n-ktu 9-gn Podiecie uchwal w snrnwie:

nodstrefv L6dzkiei Snecialnei Strefv Ekonomicznei (nr 1212011)

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Projekt zostal szczegcrtowo om6wiony na spotkaniu radnych w dniu
14 lutego br.
Radny ZbSigniew Kajser zapytuje:
- kto jest w skladzie Zarzqdu podstrefy l-6dzkiej Specjalnej Strefy
Ekonomicznej i w Radzie Nadzorczei,

- azy podejmowano jakieS dzialania i jakie byly efekty (strefy dzialaly w
okresie duzego bezrobocia),

- jakie regional;ne progrnmy operacyjne uzyskuje tr-6dzka Strefa,
- ile zyska gmina od tr odzkiej Strefy,
- cry fi.my, kt6re chc4 naby6 grunty spelniaj4 wanrnki.
Burmistrz wyja5nrt, 2e Zarzqd L6dzkiej Strefy nie jest w pelnym

skladzie poniewaz Prezes zostd Prezydentem Lodzi.
Jozef Czwordon - Naczelnik Wydziafu Promocji i Rozwoju Gminy
poinformowal o dzialalnoSci L6dzkiej Stre$' i wyja3nil, 2e Strefa
moglaby pozyskiwa6 Srodki o ile bylaby wlaScicielem gruntow.
Na omawianym gruncie Strefa wybuduje drogg.
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Radny Henryk Kajser zapytuje:
- czy nie powinno by6 poszerzenia Strefy a nie tworzenie nowej.

- od kiedy inwestor bgdzie placil podatki gminie.
Stwierdza,2e w akcie notarialnym winno byi zabezpieczenie

o wykonaniu inwestycji i podatkach.
Burmistrz wyja$nil, ze zezvtolenie na inwestycjg wrQcza inwestorowi
Minister I Skarbu Panstwa.

J6zef Bukiewicz l- Skarbnik wyja6nil, ze podatek naliczany jest w zale2-

no$ci od klasyfikacji gruntow.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glos6w ,,zd') podjela uchwalp.
Uchwala Nr W26nAl1 stanowi zalqcznlk do protokolu.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,zd') podjqla uchwalQ.

Uchwala Nr W25 /2011 stanowi zalqcznik do protokolu.

Radny Adam Zawada opu6cil obrady sesji.

b) powolania omedstawicieli Miasta i Gminv Ostnesz6w w Zwi4zku
Miast Polskich (nr 10/2011)
Wlodzimierz Piek arczyk- Sekret arz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal wczege>lowo om6wiony na spotakniu radnych w dniu
14 lutego br.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,,zd') podjgla uchwalq.

Uchwala Nr W26/2011 stanowr zalqcznik do protokotu.

c) nowolania oruedstawicieli Miasta i Gminv Ostrzesz6w w Stowa-
rzvszeniu Wielkonolski Osrodek Ksztalcenia i Studi6w
Samorzadowvch w Pozanniu (nr 11120111

Wlodzimierz Piekarczyk - Sekret arz przedstawil proj ekt uchwaty.
Projekt zostal szczegctlowo om6wiony na spotakniu radnych w dniu

14 lutego br.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,,zd') podjqla uchwalg-

Uchwala Nr W27l2}ll stanowi zalqcznrk do protokotu.

d) zmiany uchwalv Nr XIVll3/2003 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 30 grudnia 2003 roku w sorawie utwomenia i nrzviecia
Statutu Zwiazku Gmin Zlewni G6rnei Barvczv (nr l3l2011)
Wlodzimierz Piek arczyk- Sekret arz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal szczegc>lowo om6wiony na spotakniu radnych w dniu

14 lutego br.
Rada Miejska jednoglosnie (20 glosow ,.,2t') podjqla uchwalg.

Uchwala Nr W28l2}ll stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowil przerwq w obradach

(godz. llu- lllJ).

Wlodzimierz Piek arczyk - Sekret aru przedstawil projekt uchwaly.

Projekt zostal szczegolowo om6wiony na spotakniu radnych w dniu
14 lutego br.

e)
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Rada Miejska jednoglosnie (21 glosow ,,2d') podjgla uchwalQ.

Uchwala Nr W2912011 stanowi zalqcznik do protokolu.

f) ustalenia nazwv ulicv we wsi Olszvna (nr 300/2010)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.

Projekt zostal szczegolowo om6wiony na spotakniu radnych w dniu

14 lutego br.
Rada Miejska jednogloSnie (21 glosow ,,zd') podjgla uchwalg.

Uchwala Nr W30/2OLI stanowi zalqcznik do protokolu.

Mariusz Witek - Burmistrz wyjaSnil:
- radny Zbigniew Kajser otrrymaodpowietl na pismie,

- radny Ryszard Szymariski - wystqpimy do Starostwa o wyjaSnienie

- radny Edward Skrzypek - wystqpimy do Powiatowego LekarzaWetery-
narii,

- dokonamy odjazdu dr6g gruntowych i podejmiemy decyzje,

- zwrocimy sig na piSmie do Generalnej Dyrekcji Drog wsprawie

lewoskrgtu na drodze nr I l,
- oSwietlenie przystanku PKS w Siedlikowie to pewien klopot -brak linii

elektrycznej.
Radny Henryk Mackanii przypornnial iz Komisja Rewizyinaw 2010 rgku
po przeprowadzonejk kontroli zalatwrania wniosk6w - wniosla o udziela-

nie wszystkim wnioskujqcym odpowiedzi na piSrnie.

Do n-ktu ll-eo Snrsrvv r62ne i informacie
Wlodzimierz Drogi - Prezes Zakladu Energetyki Cieplnej Spolki z o.o.

wyja$nil procedurg podwyzki cen centralnego ognewania - ciepla

sprzedawanego S poldzielni Lokatorsko -Wlasno 3c iowej i innym o db iorco m

Radny Adam Zawadaproponuje, aby podai w miejscowej prasie informa-
cj g dotyc zqc1.podwyzki cen centralnego ogrzewania.
Radny Henryk Mackanic wnosi o pozbywanie sig gruntow gminnych nie-

przydatnych gminie. Wnosi o ponowny przetargw sprawie sprzedazy

hydrofornii wraz z fuiatk1w Rogaszycach.

Mariusz Witek - Burmiostrz poinformowal o przetafgu gruntow pod

budownictwo wysokie, kt6ry odbywal sig w dniu l1 lutego br., ale zostal

uniewazniony.
Przewodnicz4cy Rady Miej skiej poinformowal:
- w dniu 23 lutego br. O godzinie 10u szkolenie dla radnych organizowane

przez Starostwo Powiatowe. Szkolenie poprowad zi przedstawiciel

Wi el kop olski ego O $rodka Ksztalceni ai Studi6w S amorzqdowych

w Poznaniu dr Zbigniew Sypniewski,
- kolejna sesja Rady Miejskiej odbgdzie sig 10 marca br-
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Do p-Irtu l2-eo Zakoficzenie
prewodnicz1cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim za udziat w obradach, zlozyt 2yczenia noworoczne

i zamknd obrady VI sesji Rady Miejskiej.

Rada podejmowala 5 uchwal.
Rada iorpo"rela obrady o godzinie 104 , a zakohczyla o godzinie lzs.

obrad VI sesji

mgr iluz.
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